
Rakkestad kommune 
 

 

MØTEPROTOKOLL 

Formannskapet 
 

Sted: Formannskapssalen, Kulturhuset   
Dato: 27.2.2013 
Tid: 10.00 – 15.00   
 
Til stede på møtet: 
 
Møteleder:  Ordfører Ellen Solbrække    
 
Medlemmer: 
 

 Sølvi Brekklund Sæves (V), Peder Harlem (SP), Karoline Fjeldstad 
(SP), Dagfinn Søtorp (SP), Vidar Storeheier (Frp), Undis Holt (Krf) 

 
Forfall: 

 
Villy Tjerbo (V), John Thune (Krf) 

 
Varamedlemmer: 

 
Roger Olstad (AP), Espen Storeheier (V), Hanne Bull Fladstad (H) (sak 
8/13) 

 
Administrasjonen: 

 
Rådmann Alf Thode Skog, kommunalsjef Anne Sofie Andersen, 
kommunalsjef Jon Ådalen, kontorsjef Laila Olsen Rode. 

 
Behandlede saker: 

 
F.o.m sak 6/13 - t.o.m. sak 14/13. 
 

Protokoll sendt til:       Medlemmer, varamedlemmer, kontrollutvalget, revisjon, kommunalsjef 
og rådmann. 

 
Merknader: Formannskapet var enige om å foreslå Anita Grøset som Rakkestad 

kommunes vararepresentant til Rakkestad Energi AS’ styre. 
 
Det ble stilt spørsmål rundt Kirkeng barnehage – kostnader og 
utforming.  Rådmannen opplyste at sak fremmes for Fast Byggekomité 
8. mars som innstiller videre til kommunestyret 21. mars 2013.   
I den forbindelse ble det etterlyst sakspapirer for Fast Byggekomité på 
kommunens nettsider.  Det er et ønske om at saker til utvalgene 
legges ut på nett minst en uke i forkant av møtene. 
 
Ang. fylkeskommunens evt. nedleggelse av Rakkestad tannklinikk:  
Det ble stilt spørsmål om hva Rakkestad kommune kan gjøre for å 
forhindre nedleggelse.  Samtidig ble det kritisert at kommunen ikke 
har gitt høringsuttalelse i saken. 
 
Ang. salg av Degernes helse- og velferdssenter: 
Det ble kritisert at det var satt for kort frist ved første utlysning av salg 
av Degernes helse- og velferdssenter.   
 
Det ble bekreftet at sak ang. helsesøstertilbud til 6. og 10.-klassingene 
vil bli fremmet som sak for Helse- og omsorgsutvalget.   
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Etter formannskapets møte deltok formannskapsmedlemmene på kurs 
i korrupsjonsbekjempelse, holdt av advokatfirmaet Steenstrup-
Stordrange. 
 
Rådmann Alf Thode Skog orienterte deretter om prosess i forkant av 
forslag til økonomiske tiltak for å redusere utgifter og øke inntekter for 
å kunne møte økonomiske utfordringer i årene som kommer. 

 
  



  

Side 3 av 7 

   
   
 
 

SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
 Tittel  
 
14/13 13/376   
 GODKJENNING AV PROTOKOLL  

 
6/13 12/3195   
 SØKNAD OM FRADELING AV TOMT - 235/1 - KRAUGERUD  

OLE-ANDERS HOLMSEN 
 

7/13 12/3213   
 SØKNAD OM BRUKSENDRING FOR DELER AV FLERE BYGG 

MYSENVEIEN 19 - 6/1/53 - HARLEM TRANSPORT 
 

8/13 12/1593   
 RAKKESTAD FLYPLASS AS - FINANSIERING AV NYTT FAST 

DEKKE PÅ FLYSTRIPEN  
 

9/13 12/3203   
 INFRASTRUKTUR FOR LADING - LADBAR MOTORVOGN  

 
10/13 13/107   
 LEIEAVTALE ØSTBYGDA SKOLE  

 
11/13 13/285   
 ENDRING I SELSKAPSAVTALE - INDRE ØSTFOLD KRISESENTER 

IKS  
 

12/13 12/3405   
 EIENDOMSSKATT - SAKKYNDIG ANKENEMND - SØKNAD OM 

FRITAK  
 

13/13 12/3526 Unntatt offentlighet offl §13  
 EIENDOMSSKATT - SAKKYNDIG ANKENEMND - SØKNAD OM 

FRITAK  
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14-13 GODKJENNING AV PROTOKOLL  
 
Rådmannens forslag til vedtak 
Protokoll fra Formannskapet 23.01.2013 godkjennes. 
 
Behandling 
Rådmannens forslag til vedtak enstemmig vedtatt.   
 
Vedtak 
Protokoll fra Formannskapet 23.01.2013 godkjennes. 
 
 
    

6-13 SØKNAD OM FRADELING AV TOMT - 235/1 - KRAUGERUD - OLE-ANDERS 
HOLMSEN 
 
Rådmannens forslag til vedtak 
Med hjemmel i plan- og bygningslovens kapittel 19 gis det ikke dispensasjon til fradeling av 
omsøkt areal. 
 
Behandling 
Seksjonsleder barnehage – Anne Grethe Schau deltok som talsperson for grupper som 
trenger spesiell tilrettelegging (jfr. Plan- og bygningslovens § 5-1) under behandlingen av 
saken.   
 
Karoline Fjeldstad (SP) foreslo å utsette saken for å se på de trafikale forholdene ved Os 
skole i sammenheng med adkomst til tomt 235/1. 
 
Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Saken utsettes. 
 
 
Melding om vedtak sendt: Ole Anders Holmsen, seksjonsleder Teknikk-, miljø og landbruk, 
saksbehandler for videre behandling. 
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7-13 SØKNAD OM BRUKSENDRING FOR DELER AV FLERE BYGG MYSENVEIEN 19 - 
6/1/53 - HARLEM TRANSPORT 
 
Rådmannens forslag til vedtak 
Rakkestad kommune innvilger dispensasjon, i henhold til søknad, fra TEK10 og 
kommuneplanens arealdel, slik at bruksendring for deler av Mysenveien 19 kan 
gjennomføres fra næring/forretning til boligformål.  
  
Behandling 
Seksjonsleder barnehage – Anne Grethe Schau deltok som talsperson for grupper som 
trenger spesiell tilrettelegging (jfr. Plan- og bygningslovens § 5-1) under behandlingen av 
saken.   
 
Rådmannens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Rakkestad kommune innvilger dispensasjon, i henhold til søknad, fra TEK10 og 
kommuneplanens arealdel, slik at bruksendring for deler av Mysenveien 19 kan 
gjennomføres fra næring/forretning til boligformål.  
 
 
Melding om vedtak sendt: Harlem transport, seksjonsleder Teknikk-, miljø og landbruk, 
saksbehandler for videre behandling. 
 
  
 
    

8-13 RAKKESTAD FLYPLASS AS - FINANSIERING AV NYTT FAST DEKKE PÅ 
FLYSTRIPEN  
 
 
Rådmannens forslag til vedtak 
Rakkestad kommunestyre avslår Rakkestad Flyplass AS’ søknad om kommunal finansiering 
av nytt fast dekke på rullebanen på Rakkestad Flyplass.   
 
 
Behandling 
Representanten Vidar Storeheier (Frp) ble erklært inhabil ihht forvaltningslovens § 6 første 
ledd, bokstav e.  Hanne Bull Fladstad (H) tiltrådte som vararepresentant under behandlingen 
av saken. 
 
Ordfører Ellen Solbrække ønsker å innkalle til et eiermøte i Rakkestad Flyplass AS for å 
avklare eiernes framtidig strategi mht drift av flyplassen.  På bakgrunn av resultat fra 
eiermøtet kan det være grunnlag for Rakkestad Flyplass AS å fremme ny søknad. 
 
Rådmannens forslag til vedtak enstemmig vedtatt 
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Formannskapets innstilling til kommunestyret 
Rakkestad kommunestyre avslår Rakkestad Flyplass AS’ søknad om kommunal finansiering 
av nytt fast dekke på rullebanen på Rakkestad Flyplass.   
 
 
  
   

9-13 INFRASTRUKTUR FOR LADING - LADBAR MOTORVOGN  
 
Rådmannens forslag til vedtak 

1. Rakkestad kommune stiller til rådighet inntil kr. 60 000 til samarbeidsprosjekt for 
etablering av ladeinfrastruktur i Rakkestad – Bergenhus og sentrumsområdet. 

2. Tilsagnet gis betinget at fylkeskommunen bidrar med sin andel og betinget tilsagn fra 
Transnova. 

3. Tilsagnet gis forutsatt at utbyggingen tilfredsstiller kvalitetskrav fra Transnova. 
4. Tiltaket er finansiert av investeringsbudsjettets bevilgninger til påkostninger på 

kommunale veier og andre samferdselsformål.  
 
 
Behandling 
Rådmannens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak 

1. Rakkestad kommune stiller til rådighet inntil kr. 60 000 til samarbeidsprosjekt for 
etablering av ladeinfrastruktur i Rakkestad – Bergenhus og sentrumsområdet. 

2. Tilsagnet gis betinget at fylkeskommunen bidrar med sin andel og betinget tilsagn fra 
Transnova. 

3. Tilsagnet gis forutsatt at utbyggingen tilfredsstiller kvalitetskrav fra Transnova. 
4. Tiltaket er finansiert av investeringsbudsjettets bevilgninger til påkostninger på 

kommunale veier og andre samferdselsformål. 
 
 

Melding om vedtak sendt: Seksjonsleder Teknikk-, miljø og landbruk, saksbehandler for 
videre behandling. 
  
 
  
   

10-13 LEIEAVTALE ØSTBYGDA SKOLE  
 
Rådmannens forslag til vedtak 
Formannskapet godkjenner leieavtale for Østbygda skole, datert 12.02.2013. 
Salg av hele eller deler av eiendommen, Østbygda skole, fremmes som egen sak for 
formannskap og kommunestyre. 
 
 
Behandling 
Rådmannens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
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Vedtak 
Formannskapet godkjenner leieavtale for Østbygda skole, datert 12.02.2013. 
Salg av hele eller deler av eiendommen, Østbygda skole, fremmes som egen sak for 
formannskap og kommunestyre. 
 
Melding om vedtak sendt:  Kontec Systems AS, Eventyrveien 2, 1890 Rakkestad, 
seksjonsleder Teknikk- miljø og landbruk, saksbehandler. 
 
 
  
   

11-13 ENDRING I SELSKAPSAVTALE - INDRE ØSTFOLD KRISESENTER IKS  
 
Rådmannens forslag til vedtak 
Rakkestad kommunestyre vedtar endringene i selskapsavtalen for Indre Østfold Krisesenter 
IKS. 
 
 
Behandling 
Rådmannens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
 
 
Formannskapets innstilling til kommunestyret 
Rakkestad kommunestyre vedtar endringene i selskapsavtalen for Indre Østfold Krisesenter 
IKS. 
 
 
  
   

12-13 EIENDOMSSKATT - SAKKYNDIG ANKENEMND - SØKNAD OM FRITAK  
 
Rådmannens forslag til vedtak 

1.  Nina Ringsby fritas som medlem i sakkyndig ankenemnd. 
2.  Som nytt medlem til sakkyndig ankenemnd – eiendomsskatt velges…. 

 
 
Behandling 
Rådmannens forslag til punkt 1 enstemmig vedtatt. 
 
Solveig Reiten ble foreslått som nytt medlem i sakkyndig ankenemnd.  Forslaget ble 
enstemmig vedtatt.  
 
 
Formannskapets innstilling til kommunestyret 

1. Nina Ringsby fritas som medlem i sakkyndig ankenemnd. 
2. Som nytt medlem til sakkyndig ankenemnd – eiendomsskatt velges Solveig Reiten. 
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